
Referat bestyrelsesmøde Fanø Rideklub d. 28.3.2023 

Til stede: Julie Koch, Debbie Lundbek, Elisabeth Bay Jensen, Mette Thiesen Bukholt, Kaja Von Buchholtz, 

Lone Tøt. Under punkt 4 & 5 deltog Pia Larsen. 

Afbud fra Sarah Lægs. 

Punkt Emne Evt. uddybning Referat 

1. Kort opfølgning siden 
sidst 

  
Der opsættes skilte om parkering forbudt 
ved hallen, jævnfør punktet fra sidste 
møde.  
Ulla og Karen har arrangeret underviser 
kursus med David Amager den 20. og 21. 
maj 2023. 

2. Sager for bestyrelsen Herunder håndtering af 
sager for bestyrelsen, 
hastesager kontra sager 
der kan vente til næste 
møde. 

Der bliver oprettet en mailadresse hvor 
medlemmer fremadrettet kan sende 
spørgsmål til bestyrelsen. 
Bestyrelsen vil derefter medtage evt. 
spørgsmål på det næstkommende 
bestyrelsesmøde. 

3. Manglende betaling 
fra få medlemmer 

 Bestyrelsen følger op. 

4. Påbud mødding status Pia Larsen deltager 
under dette punkt. 

Pia orienterer om sagen vedr. mødding 
tilbage fra 2018.  
Der skal findes en løsning for overdækning 
af den eksisterende mødding. Pia foreslår 
en container i en størrelse som kan 
tømmes af Baun. Bestyrelsen har tidligere 
drøftet muligheden for at overdække 
møddingen med en presenning. 
Bestyrelsen tager kontakt til Baun for at 
høre hvilke muligheder han kan håndtere 
tømning af. Mens vi ligeledes undersøger 
mulighederne for overdækning med 
presenning.   

5.  Byggeudvalg stalden Pia Larsen deltager 
ligeledes i dette punkt. 

Pia fremviser tegningerne af ny stald og 
løsdrift, som blev tegnet i 2019. 
Bestyrelsen har ligeledes talt om en 
renovering af den eksisterende stald.  
Dog fylder usikkerheden omkring 
fremtiden for Sommerliv en del, i forhold 
til såvel nybygning som renovering. 
Bestyrelsen tager kontakt til borgmesteren 
med henblik for status på sagen, da der er 
brug for mere viden. Bestyrelsen arbejder 
på og undersøger løsninger. 

6. Hjemmesiden Herunder opdatering af 
prislister og øvrige 
relevante oplysninger 

Bestyrelsen kontakter Mona og følger op. 



7.  Marker og hegn  Bestyrelsen nedsætter et udvalg for 
marker og hegn, som indkalder opstaldere 
til et møde i april. 

8. Udvalgene Herunder juniorudvalget, 
aktivitetsudvalget og evt. 
andre relevante udvalg 
under Fanø Rideklub. 

Bestyrelsen har gennemgået udvalgene og 
personerne i disse. Dette vil blive ajourført 
på den opdaterede hjemmeside.   

9.  Bestilling af 
kunstgødning 

 Der bestilles 3 sække kunstgødning, 
markudvalget bestiller. 

10. Planlægning af 
arbejdsdag 

 Der planlægges en arbejdsdag i klubben. 
Det bliver den 13/5-2023, nærmere info 
kommer senere.  
Der skal på forhånd besluttes hvad der skal 
laves på dagen, så der kan bestilles evt. 
materialer hertil. 

11.  CHR-registrering  Alle opstaldede heste er nu registreret i 
CHR-registeret. 
Private heste som benytter klubbens 
faciliteter er på en liste som står 
tilgængeligt i klubben. 
I samme mappe vil der være et skema, 
hvor ejer skal notere, hvis man f.eks. har 
været afsted til stævne, dyrehospital eller 
lign.  

12. Handicapridning  Vi har fået en henvendelse vedr. 
mulighederne for handicapridning. Mette 
Bukholt undersøger nærmere. 

13. Hjælp til Sommercup  Det besluttes at hjælpe til ved dette års 
Sommercup, forudsat at der kan skaffes 
folk til at hjælpe. Mette Bukholt 
undersøger nærmere.  

14.  Vesterland/Sommerliv 
– status 

Herunder evt. 
opdateringer herom 

Pia Larsen tager kontakt til kommunen 
vedr. agtindsigt. 

15. Onlinekalender 
ridehal og holdsport) 

 Der har været en henvendelse vedr. en 
onlinekalender for 
undervisning/arrangementer i hallen. 
Bestyrelsen undersøger hvad der måtte 
findes af muligheder for at imødekomme 
dette ønske. 

16.  Ansættelse af John, 
status og opgaver 

 John er ansat i 4 måneder. Debbie har 
fortsat kontakten til ham. Opgaverne 
tilrettelægges ad hoc.  

17. Indkøb af spil  Elisabeth har købt et foderspil som nogle af 
medlemmerne har prøvet med succes. Der 
købes et ekstra foderspil, som kan benyttes 
til forskellige arrangementer i klubben og 
så flere kan være med. 

18. Opbevaring af 
hestepas 

 De opbevares aflåst i klubben. 



19. Venteliste/opstalder  Ved ønske om opstaldning på Rideskolen 
kan klubben kontaktes på den mail som 
bliver oprettet. Derefter vil listen blive 
opdateret på næstkommende 
bestyrelsesmøde.  

20. Evt.   Klubbens hjelme trænger til at blive 
efterset. De vil ligeledes blive sorteret i 
størrelse og isættes navn. De placeres i det 
hvide skab i sadelrummet. Ekstra hjelme 
bliver placeret i rytterstuen. Julie sørger for 
dette. 
 
 
                                                          Referent:  
                                                          Lone Tøt 28.03.2023 

 

 


